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Abstract (en)
A picker for driving the shuttle of a webbing machine, consisting of a bar of longitudinally and tranversely directed carbon fibres embedded in plastic,
is described. The bar is designed as a hollow bar (3), is equipped with a core (1) of hardened foam material and is surrounded by a plastic coating
designed as a protective sheath (4) consisting of at least one tubular fabric (5) with a diagonal structure, the threads of which intersect the carbon
fibres (2) arranged underneath. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Schlagstock für den Antrieb des Schützens einer Webmaschine beschrieben, der aus einem Stab aus in Kunststoff eingebetteten längs-
und quergerichteten Kohlefasern besteht. Der Stab ist als Hohlstab (3) ausgebildet, mit einem Kern (1) aus einem ausgehärteten Schaumstoff
versehen und mit einer Kunststoffbeschichtung umgeben, die als ein Schutzmantel (4) ausgebildet ist, der aus mindestens einem Schlauchgewebe
(5) mit Diagonalstrucktur besteht, dessen Fäden die darunterliegenden Kohlefasern (2) kreuzen.
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